
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXIV/2024 

LXIV Sesja w dniu 14 lutego 2024  

Obrady rozpoczęto 14 lutego 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny. 

5. Jadwiga Piekarska – Kierownik MGOPS 

6. Katarzyna Żukowska - Kierownik MGOPS 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LXIV obrady Sesji Rady Miejskiej, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 11 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek od Pani 

Burmistrz o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy w Młynarach na lata 2024-2036. Odczytał wniosek. 

 



Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata 

Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia  

17 stycznia 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia  

17 stycznia 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata 

Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania z pracy 

burmistrza. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 17 stycznia do  

14 lutego 2024 r.  

Pani Burmistrz podziękowała za wieloletnią współpracę dotychczasowej Pani Kierownik 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach Jadwidze Piekarskiej oraz 

przywitała nową Panią Kierownik MGOPS Katarzynę Żukowską. Wręczyła kwiaty i 

podziękowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach podziękował dotychczasowej Pani Kierownik 

za wieloletnią współpracę oraz przywitał nową Panią Kierownik. 



Pani Jadwiga Piekarska podziękowała za dobrą współpracę.  

Pani Burmistrz poinformowała, że drogi zniszczone w związku z podtopieniami będą 

naprawiane sukcesywnie. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy w związku z podtopieniami będą podejmowane działa 

by udrożnić rzekę.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że Wody Polskie decydują, w jakim zakresie należy udrażniać 

koryto rzeki. Gmina wskazuje zatory oaz miejsca, gdzie należy reagować. Poinformowała, że 

będzie występować o pogłębienie koryta rzeki, bo rzeka nie ma koryta, płynie wierzchem i 

rozlewa się na przyległe tereny. Sytuacja ta powtarza się co roku, od wielu lat. Temat retencji 

będzie realizowany w przyszłej kadencji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie było interpelacji i zapytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęła odpowiedź od Marszałka 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego odnośnie pisma Radnych w sprawie drogi 

wojewódzkiej 505. Odczytał odpowiedź. Podsumował, że problem został zauważony i 

działania w tym kierunku będą podejmowane. 

Poinformował, że wpłynęło drugie pismo dotyczące drogi wojewódzkiej 505 Płonne-

Błudowo. Zarządca informuje, że na obecną chwilę nie ma środków na realizację zadania, ale 

proponuje, podjęcie kroków zmierzających do wykonania dokumentacji budowlanej przy 

udziale Gminy Młynary. 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Młynary za rok 2023. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

8. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy 

Młynary. 

 

Nie było uwag do stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy 

Młynary. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 



a) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Skarbnik o omówienie obu 

uchwał. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata 

Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

b) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o wysokości składki oraz wyjaśnił, że 

wysokość składki zależy od liczby mieszkańców. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

Radna Maria Słomska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata 

Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

c) przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pani Burmistrz poinformowała, jakie prace zostaną wykonane w ramach pozyskanego 

dofinansowania na budynku Kościoła pw. Św. Piotra Apostoła w Młynarach. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata 

Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Młynarach, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Młynarach, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata 

Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Nie było interpelacji ani zapytań. 

 

11. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że w Młynarskiej Woli geodeci wykonywali pomiary. 

Zapytał, czy Pani Burmistrz wie coś na ten temat? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że Gmina nie zlecała prac geodezyjnych.  

 

Pani Beata Kmito zaproponowała, żeby przy okazji dotacji do zabytków, wziąć pod uwagę 

kościół w Zastawnie, zwłaszcza ogrodzenie. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że Gmina jest przekaźnikiem dotacji, a potrzeby określa parafia. 

Jeśli pojawi się możliwość dofinansowania, to na pewno z niej skorzysta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządkowane są dokumenty Rady 

Miejskiej w Młynarach kadencji 2018-2024. Termin ostatniej sesji planowany jest na 

20.03.2024 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał przybyłych na sesję gości i udzielił im głosu. 

 

Mieszkaniec Zaścianek zgłosił zły stan drogi gminnej od 509 w kierunku numerów 28, 29 i 

22. Prosił o interwencję w tej sprawie. 

 

Pani Burmistrz zapewniła, że obejrzy drogę i podejmie stosowne kroki. 

 

Wywiązała się rozmowa na temat stanu dróg gminnych w sołectwie Zaścianki oraz 

interwencji podejmowanej w tej sprawie u Pani Sołtys oraz Radnej Rady Miejskiej.  

 

Pani Burmistrz umówiła się z mieszkańcem Zaścianek, że wspólnie obejrzą drogę i podejmą 

odpowiednie kroki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed Sesją Rady Miejskiej odbyła się 

komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury, na której Radna Małgorzata 

Dzięcioł zgłaszała ten problem.  

 

Pan Tadeusz Wandrowski poruszył temat stanu dróg w Młynarskiej Woli. Powiedział, że 

mieszkańcom podoba się pomysł remontowania dróg w technologii płytowej.  



 

Wywiązała się rozmowa na temat stanu dróg gminnych, niszczenia ich przez użytkowników 

dróg oraz ich napraw. Poruszono temat napraw dróg przez firmę dokonującej wycinki 

zakrzaczeń.  

 

Pan Andrzej Florczyk zasugerował, że jeśli firma działa na zlecenie Gminy, to nie powinna 

równocześnie brać zleceń od prywatnych osób. 

 

Pani Burmistrz przyznała rację. Powiedziała, że takie działania prowadzone są po raz 

pierwszy w naszej gminie i nie przypuszczała, że mieszkańcy będą korzystali z usług tej 

firmy.  

 

Pani Małgorzata Dzięcioł wyjaśniła, że w Zaściankach było dużo zleceń od prywatnych osób, 

między innymi od Państwa, którzy byli na Sesji. Ciężki sprzęt firmy dokonującej wycinki 

zniszczył drogi i pozarywał przepusty. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że to zmienia postać rzeczy, że w takiej sytuacji wezwie firmę do 

naprawy uszkodzonej drogi. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy drogi gminne mają ograniczoną nośność, czy powinny być 

jakieś ograniczenia tonażu. Poruszył temat coraz cięższych maszyn rolniczych, które niszczą 

drogę. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że są to drogi publiczne i każdy może taką drogę użytkować.  

 

Wywiązała się dyskusja na temat ograniczenia tonażu na drogach gminnych, niszczenia dróg 

przez ciężki sprzęt i ich naprawiania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o konieczności składania oświadczeń 

majątkowych na koniec kadencji i za ubiegły rok. 

 

12. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LXIV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


